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Out of Clyde River: 

Despite the cold 

temperatures, December was 

a busy month for Clyde 

River harvesters. Ringed 

seal and rocks ptarmigan 

were the most commonly 

harvested species, and a few 

foxes were caught as well.  

Seals were mainly caught 

within 25 km of the 

community. Hunters 

traveled farther to catch 

foxes. 
 

PHOTO OF THE MONTH 

This month’s photo was submitted by Barney Koana (Kugaaruk) 

who took a lead role in getting the Facebook group started.  This 

picture is of Barney’s father with one of the last bears he caught.  

 

Join our Facebook page to post and “like” pictures for a chance to 

win a $25 gift card.  You can also see what’s new with the 

CBMN, receive updates, and stay in touch with other participating 

harvesters. 

 

Out of Kugaaruk: 

Kugaaruk harvesters met to discuss the 

Community-based Monitoring Network.  

Communication was a hot topic, leading to the 

model for this monthly newsletter and the 

development of a Facebook group to connect 

participating communities.  
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For more information about the CBMN or if you are interested in becoming a participant, please contact the 

Community-based Monitoring Network’s Data Clerk in your community: 

Kugaaruk: Elizabeth Kayaksak / Clyde River: Levi Palituq 

Makivik and the Government of Nunavut Argue about Polar Bear Quotas in Court 

 

Southern Hudson Bay polar bears are harvested by hunters in Sanikiluaq, 

by Nunavik Inuit, and by Cree hunters in James Bay. In 2011, the parties 

agreed to sharing a temporary quota of 60 bears: 25 for Sanikiluaq and 35 

for other harvesters. In October 2014, this quota was reduced to 45 bears 

each year for a two year period. Since that time, Nunavik has tried to 

increase its Total Allowable Take of bears without success.  In November 

2016, Makivik Corporation filed a court case against Nunavut arguing for 

a larger share of the bears that can be hunted in South Hudson Bay. To 

find out more about this story, see Nunatsiaq News for January 9th. 
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ᑲᖏᕐᑐᒑᐱᒃᒥᒃ 

ᐃᒃᑮᓇᕋᓗᐊᕐᑐᓪᓗᒍ, ᑏᓯᒻᐱᕆ 

ᐅᐸᓘᒥᓇᓚᐅᕐᑐᖅ ᑕᖅᑭᖅ 

ᑲᖏᕐᑐᒑᐱᒃᒥ ᐊᖑᓇᓱᒃᑎᓄᑦ.  

ᓇᑦᓰᑦ ᐊᒻᒪᓗ ᐊᕿᒡᒌᑦ 

ᐱᔭᐅᓂᕐᐹᖑᓚᐅᕐᑐᑦ ᐆᒪᔪᑦ, 

ᐊᒻᒪᓗ ᐃᓄᐃᓴᒃᑯᑦ ᑎᕆᒐᓐᓂᐊᑦ 

ᐱᔭᐅᒋᓪᓗᑎᒃ.  ᓇᑦᓰᑦ 

ᐱᔭᐅᕙᓚᐅᕐᑐᑦ ᑐᖔᓂ 25 

ᑭᓛᒪᑐᕐᔅ ᓄᓇᓕᓐᓂᒃ.  

ᐊᖑᓇᓱᒃᑏᑦ ᐊᐅᓪᓚᕐᐸᓚᐅᕐᑐᑦ 

ᐅᖓᓯᓐᓂᕐᓴᒧᑦ ᐱᒐᓱᑦᑐᒋᑦ 

ᑎᕆᒐᓐᓂᐊᑦ. 
 

ᐊᔾᔨᑦᓯᐊᕙᐅᓂᕐᐹᖅ ᑕᖅᑭᒥ 
ᑕᒡᕙᓂ ᑕᖅᑭᒥ ᐊᔾᔨᑦᓯᐊᕙᐅᓂᕐᐹᖅ ᑐᓂᓚᐅᕐᑕᖓ ᐹᕐᓂ ᑯᐊᓇ (ᑰᒑᕐᔪᒃᒥᒃ) 

ᓯᕗᓕᕐᑎᐅᓕᕐᑐᓂ ᐱᒋᐊᕐᒪᑦ Facebook ᑲᑎᑦᑕᕐᑐᑦ.  ᑖᓐᓇ ᐊᔾᔨ ᐆᒪ ᐹᕐᓂᐅᑉ ᐊᑖᑕᖓ 

ᐃᓚᐅᓪᓗᓂ ᑭᖑᓪᓕᕐᐹᒥᒃ ᓇᓐᓄᖃᑦᑕᕐᑕᖏᓐᓂ. 

ᐃᓚᒋᓕᐅᑎᒋᑦ Facebook-ᑎᓐᓄᑦ ᐃᓕᓯᕙᓪᓗᑎᑦ ᐊᒻᒪᓗ “ᐱᐅᑦᓴᕐᓂᕐᒧᑦ” ᐊᔾᔨᓂᒃ 

ᐱᒐᓱᐊᖃᑕᐅᓗᑎᑦ ᓵᓚᑦᓴᕈᒻᒥᒃ $25 ᓂᐅᕕᕈᓐᓇᐅᒻᒥᒃ.  ᑕᑯᒍᓐᓇᕐᒥᔪᑎᑦ ᓄᑖᓂᒃ ᓄᓇᓖᑦ 

ᖃᐅᔨᒪᒐᓱᐊᕐᓂᖏᓐᓄᑦ, ᐱᕙᓪᓗᑎᑦ ᐊᖑᒻᒪᑎᒍᑎᓂᒃ, ᐊᒻᒪᓗ ᐊᑕᐃᓐᓇᕐᓗᑎᑦ ᐊᓯᖏᓐᓄᑦ 

ᐱᖃᑕᐅᔪᓄᑦ ᐊᖑᓇᓱᒃᑎᓄᑦ. 

 

ᑰᒑᕐᔪᒃᒥᒃ 

ᑰᒑᕐᔪᒃᒥ ᐊᖑᓇᓱᒃᑏᑦ ᐱᔭᕇᓚᐅᕐᑐᑦ ᐅᑯᓂᖓ ᓄᓇᓖᑦ ᓇᒻᒥᓂᖅ 

ᖃᐅᔨᒪᒐᓱᐊᕐᓂᖏᓐᓄᑦ ᐊᖅᑯᑕᐅᔪᒥᒃ.  ᑐᓴᕐᒪᖃᑦᑕᐅᑏᑦ 

ᐅᖃᓕᒪᐅᓯᐅᒻᒪᕆᓚᐅᕐᑐᑦ, ᑐᕌᕐᑐᓂ ᐆᑦᑐᕋᐅᒻᒧᑦ ᑕᒡᕙᓂ 

ᑕᖅᑭᒥ ᐱᕙᓪᓕᐊᔪᑦ ᐅᖃᓕᒫᒐᕋᓚᑦ ᐊᒻᒪᓗ 

ᐱᕙᓪᓕᐊᔭᐅᓂᖏᑦ Facebook ᐊᑕᒍᑕᐅᔪᑦ ᐱᖃᑕᐅᔪᓄᑦ 

ᓄᓇᓕᓐᓄᑦ. 

 

 
 

 

ᓄᓇᕗᑦᒥ ᐆᒪᔪᓕᕆᔨᕐᔪᐊᑦ ᑲᑎᒪᔨᖏᑦ 

ᔮᓐᓄᐊᕆ 2017 

ᑐᑭᓯᒋᐊᒃᑲᓐᓂᕈᒪᒍᕕᑦ ᐱᓪᓗᒍ ᓄᓇᓖᑦ ᖃᔨᐅᒪᒐᓱᐊᕐᓂᖏᑦ ᐅᕝᕙᓘᓐᓃᑦ ᐱᖃᑕᐅᒍᒪᒍᕕᑦ ᐃᓚᐅᓕᕐᓗᑎᒃ, ᐊᑏ ᖃᐅᔨᒃᑲᕈᒃ ᓄᓇᓖᑦ ᓇᒻᒥᓂᖅ 

ᖃᐅᔨᒪᒐᐊᓱᕐᓂᖏᓐᓄᑦ ᐊᖅᑯᑕᐅᔪᒥ ᓈᓴᐅᓯᕆᔨ ᓄᓇᑦᓯᓐᓂ. 

ᑰᒑᕐᔪᒃ:  ᐃᓕᓴᐱ ᖃᔭᒃᓴᒃ / ᑲᖏᕐᑐᒑᐱᒃᒥ:  ᓕᕙᐃ ᐸᓕᑦᑐᖅ 

ᒪᑭᕕᒃ ᐊᒻᒪᓗ ᒐᕙᒪᓐᑯᑦ ᓄᕗᓇᓄᑦᒥ ᐊᐃᕙᒍᑎᓖᑦ ᓇᓄᕐᓂᒃ ᐱᔭᑦᓴᓂᒃ ᐃᖅᑲᕐᑐᐃᕕᒃᑯᑦ 

 

ᓂᒋᐊᓂ ᑭᕙᓪᓕᐅᑉ ᑕᓯᐅᔭᕐᔪᐊᖓᑕ ᓇᓄᐃᑦ ᐊᖑᓇᓱᒃᑕᐅᕙᑦᑐᑦ ᐊᖑᓇᓱᒃᑎᓄᑦ ᓴᓂᑭᓗᐊᖅᒥ, 

ᓄᓇᕕᒃᒥ ᐃᓄᓐᓄᑦ, ᐊᒻᒪᓗ ᐃᖅᑭᓕᓐᓄᑦ ᐊᖑᓇᓱᒃᑎᓄᑦ ᔭᐃᒻᔅ ᐸᐃᒥ.  2011ᒥ, ᑲᒪᖃᑕᑦ 

ᐊᖏᖃᑎᒌᓚᐅᕐᑐᑦ ᐊᒥᖅᑳᕈᒪᓪᓗᒋᑦ ᒫᓐᓇᐅᓂᖓᓂ ᐱᔭᑦᓴᑦ ᐃᒫᑎᒋ 60 ᓇᓄᐃᑦ:  25 ᓴᓂᑭᓗᐊᖅᒧᑦ 

ᐊᒻᒪᓗ 35 ᐊᓯᖏᓐᓄᑦ ᐊᖑᓇᓱᒃᑎᓄᑦ.  ᐅᑦᑑᐱᕆ 2014ᒥ, ᑖᒃᑯᐊ ᐱᔭᑦᓴᑦ ᐃᓄᐃᓴᓪᓕᒋᐊᓚᐅᕐᑐᑦ 

ᐅᕗᖓ 45 ᓇᓄᐃᑦ ᐊᒡᕌᒍᑕᒫᑦ ᒪᒡᕉᓐᓄᑦ ᐊᒡᕌᒎᓐᓄᑦ ᐊᑯᓂᐊᓂᓕᒻᒥᒃ.  ᑕᐃᒪᖖᒐᓂᒃ, ᓄᓇᔨᒃᒥ 

ᐆᑦᑐᕋᓱᐅᕐᓯᒪᔪᑦ ᐊᒥᓱᕈᕆᐊᕐᑐᒋᑦ ᑲᑎᑦᑐᒋᑦ ᐊᔪᖖᒋᑕᑦ ᐱᔭᐅᓂᕐᒥᒃ ᓇᓄᐃᑦ 

ᑲᔪᓯᓂᖃᑦᓯᐊᕐᓯᒪᖏᑦᑐᒥᒃ.  ᓅᕕᒻᐱᕆ 2016ᒥ, ᒪᑭᕕᒃ ᑯᐊᐳᕇᓴᓐᓪ ᑐᓂᓯᓚᐅᕐᑐᑦ ᐃᖅᑲᕐᑐᐃᕕᒃᒧᑦ 

ᑲᒪᒋᔭᐅᖁᓪᓗᒋᑦ ᐊᑭᓂᐊᕐᑐᒋᑦ ᓄᓇᕗᑦᒥᐅᑦ ᐊᐃᕙᓪᓗᑎᒃ ᐊᒥᓲᓂᕐᓴᓂᒃ ᐱᖃᑦᑕᕈᒪᓪᓗᑎᒃ ᓇᓄᕐᓂᒃ 

ᐊᖑᓇᓱᒃᑕᐅᒍᓐᓇᕐᑐᓂᒃ ᓂᒋᐊᓂ ᑭᕙᓪᓕᐅᑉ ᑕᓯᐅᔭᕐᔪᐊᖓᑕ.  ᖃᐅᔨᒋᐊᒃᑲᓐᓂᕈᒪᒍᑦᓯ ᐱᓪᓗᒍ 

ᑕᒪᓐᓇ, ᑕᑯᒃᑭᑦ ᓄᓇᑦᓯᐊᖅ ᓂᐅᔅ ᐅᕙᓂ ᔮᓐᓄᐊᕆ 9. 


